



#### HOW TO USE:

1. Hold the respirator in hand with the nosepiece at your fingertips. Allow headbands to hang freely below hand.
2. Cup the respirator firmly against your face with the nosepiece on the bridge of your nose.
3. Stretch and pull the lower headband over the head and position below the ears. Stretch and pull the top headband on the back of your head above your ears.
4. Press soft metal nosepiece to conform snugly around the nose. To test fit, cup both hands over the respirator and exhale vigorously. If air leaks around the edges, reposition the head band for a better fit.

Change respirator immediately if breathing becomes difficult or respirator becomes damaged or distorted, or a proper face fit cannot be maintained. Careful observance of these instructions is an important step in safe respirator use.

#### MODE D'EMPLOI:

1. Tenez le masque dans la main avec le pince-nez au bout des doigts.
2. Placez le masque fermement sur le visage avec le pince-nez vers le haut.
3. Étirez la band élastique en bas par dessus la tête et positionnez-la en dessous des Oreilles. Étirez la bande élastique supérieure au-dessus des oreilles.
4. Vérifiez l'étanche, tenez le masque et soufflez vigoureusement. Si l'air s'échappe autour du nez, resserrez le pince-nez en reajustent les bandes élastiques.

Changez le masque immédiatement si la respiration devient difficile ou si le masque est endommagé ou si un ajustement serré n'est pas possible. Le respect de ces instructions est un étape importante des mesures de sécurité.

**Jarvis Imports**  
**1125-13700 Mayfield Place**  
**Richmond, B.C.**  
**V6V-2E4**  
**1-800-663-2289**